

HKQAA obtained the HKCAS Accreditation for ISO 50001:2011 Energy Management Systems Certification

The Hong Kong Quality Assurance Agency (HKQAA) is pleased to announce the provision of HKCAS accredited certification service for ISO 50001:2011 Energy Management Systems (EnMS).

HKQAA obtained the accreditation on 22 October, 2015 from the Hong Kong Accreditation Service (HKAS) through the Hong Kong Certification Body Accreditation Scheme (HKCAS). ISO 50001 certification is applicable to all types and sizes of organisations, ranging from commercial to industrial or institutions. For further details on HKQAA's certification and supporting services, please contact us at:

Email: hkqaa.mkt@hkqaa.org

Tel: Hong Kong – (852) 2202 9111
Macau – (853) 6238 8759

Shanghai – (86 21) 6876 9911
Guangzhou – (86 20) 8383 3777

本局现已提供香港认可处认可之 ISO 50001:2011 能源管理体系认证服务

香港品质保证局现已提供香港认可处认可之 ISO 50001:2011 能源管理体系认证服务。

本局于 2015 年 10 月 22 日透过香港认可处香港认证机构认可计划 (HKCAS)，正式取得此认可资格。ISO 50001 认证适用于各类型及规模的商业、工业或公共机构。欲知更多有关本局所提供的认证和支援服务，请联络我们：

电邮： hkqaa.mkt@hkqaa.org

电话：香港 – (852) 2202 9111
澳门 – (853) 6238 8759

上海 – (86 21) 6876 9911
广州 – (86 20) 8383 3777